
سه شنبه 24 آبان 1401 - 17:58

رییس اتاق تبریز تاکید کرد:

ایجاد کمیته مشترک سرمایه گذاری مابین شهرداری و اتاق بازرگانی تبریز

رییس اتاق تبریز با استقبال از همکاری های مشترک این اتاق و شهرداری تبریز بر لزوم ایجاد کمیته مشترک بین این دو

نهاد تاکید کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق تبریز، جلسه دیدار و هم اندیشی اعضای هیات نمایندگان اتاق تبریز با شهردار، معاونان و مدیران نواحی مختلف شهرداری تبریز در محل این اتاق

برگزار شد.

یونس ژائله در این دیدار با اشاره به لزوم انجام اصلاحاتی جهت بهبود وضعیت فعلی شهر تبریز به شکل همه جانبه گفت: سرمایه گذاران تبریزی با یکسری موانع مواجه هستند که

خاص این شهر بوده و در دیگر شهرهای کشور وجود ندارد که این نوع جلسات باید باب گشایشی برای شروع حرکات جدید در شهر اولین ها باشد.

رییس اتاق تبریز ادامه داد: شهر تبریز در بخش های مختلف همچون خدمات نیاز به سرمایه گذاری های بالایی دارد چرا که متاسفانه در حوزه خدمات آنطور که باید به خوبی کار

نشده است و همچنین در حوزه توریسم سلامت نیز با برنامه پیش نرفته ایم.

وی افزود: باید بررسی شود که هم اکنون در داخل شهر تبریز چند رستوران در سطح بین المللی و مناسب برای پذیرایی میهمانان خارجی ایجاد شده است. همچنین وضعیت

ترافیک، حمل و نقل و فضای سبز شهر نیز باید مورد ارزیابی قرار گیرد.

ژائله از شهرداری تبریز خواست تا پیشنهادات مناسب برای سرمایه گذاری در پروژه های مختلف شهری را مطرح کرده تا در ابتدا اقدام به جذب سرمایه گذاران داخل استان و سپس

دیگر استان ها و حتی سرمایه گذاران خارجی برای سرمایه گذاری در این پروژه ها شود.

رییس اتاق تبریز همچنین بر تمرکز لازم در بحث مسئولیت های اجتماعی تاکید کرده و گفت: در این زمینه باید به فکر اشتغالزایی به خصوص برای زنان سرپرست خانوار باشیم که

در این خصوص نیازمند اختصاص مکانی مناسب برای ایجاد چنین مرکز اشتغالی هستیم.

وی با تاکید بر وجود نقشه راه برای امور شهری تبریز گفت: تمامی پروژه های شهری باید به صورت علمی بررسی شود که پیشنهاد شهردار تبریز مبنی بر ایجاد کمیته مشترک در این

حوزه می تواند راه گشا باشد.

ژائله افزود: در این جلسه در خدمت مدیران شهرداری تبریز بودیم که در جلسات بعدی نیز میزبان اعضای محترم شورای شهر تبریز هستیم تا از نظرات آن ها نیز برای توسعه

اقتصادی شهر تبریز بهره ببریم.

صنعتگران جزو سرمایه های بزرگ شهر تبریز هستند

یعقوب هوشیار، شهردار تبریز نیز در این نشست، صنعتگران تبریز را جزو سرمایه های بزرگ این شهر عنوان کرده و گفت: نباید همواره به بیان نقاط ضعف شهر تبریز بپردازیم بلکه

باید ظرفیت های بزرگ این شهر را نیز یادآوری و بزرگنمایی کنیم.

وی ادامه داد: در دهه های گذشته شهرداری تنها یک نهاد خدماتی معرفی شده بود که آسیب بالایی نیز از آن دیده ایم اما باید دانست که کارکرد اجتماعی این نهاد اهمیت ویژه

ای دارد که اشتغالزایی برای زنان سرپرست خانوار در این دسته از کارکردهای اجتماعی شهرداری قرار دارد.

هوشیار از برگزاری همایش بین المللی سرمایه گذاری در شهر تبریز در اردیبهشت ماه 1402 خبر داد و گفت: باید به فکر وارد کردن ظرفیت سرمایه گذاران خارجی به شهر تبریز

باشیم که امیدواریم اتاق تبریز در موضوع همایش عنایت ویژه ای داشته باشد.

وی همچنین با مطرح کردن پیشنهاد راه اندازی کمیته مشترک بین اتاق و شهرداری برای موضوع اقتصادی شهری گفت: باید توجه داشت که اقتصاد ایران درست نخواهد شد مگر

اینکه اقتصاد آذربایجان شرقی درست شود. به همین دلیل ارزش سرمایه گذاری و توسعه اقتصادی در این شهر بیشتر از دیگر شهرهای کشور است.

در این جلسه جمعی از اعضای هیات نمایندگان اتاق تبریز و مدیران شهری تبریز نیز به بیان نظرات خود پیرامون توسعه اقتصادی این شهر پرداختند. وجود قوانین دست و پاگیر،

الگوگیری از شهرهای بزرگ در حوزه سرمایه گذاری و همچنین اکتفا نکردن به عنوان شهر اولین ها از جمله موضوعات مطرح شده در این حوزه بود.

گفتنی است اتاق تبریز در جلسات آتی سلسله نشست های هم اندیشی اعضای هیات نمایندگان اتاق تبریز در حوزه سرمایه گذاری شهری میزبان اعضای شورای شهر تبریز خواهد

بود.
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